
Referat fra møte i FAU ved Krohnengen Skole 11/12 2012. 

Eventyrskogen skole, 11. desember kl. 18.00-20.00 

Til stede: Lars Marøy, Ivar Skjolden, Silje Tungen, Torunn Perstølen, Øyvind Nilsen, Charlotte 

Haukedal, Steinar Bøyum, Bjarne Merok Olsen og Liv Nilsen Wie. 

 

1) Godkjenning av møteinnkalling og referat fra 5 nov. 

Møteinnkalling og referat fra forrige møte godkjent. 

 

2) Meld fra om saker som skal tas opp i evt.  

 

 

3) Vedtektene 

Følgende vedtekter ble vedtatt endret: 

§5, 1. linje, 2. avsnitt: "til FAU" i stedet for "gjennom FAU" 

§6, 2. linje: "leder" i stedet for "han".  

§6, legg til i 2. avsnitt: "Ved stemmelikhet har leder dobbeltstemme".  

§7, i punktlisten stryk "valg av representanter med simpelt flertall" 

 

4) Evaluering julemarkedet. 

Julemarkedet fikk i år inn hele 61237,50 kroner, som er 10000 kroner mer enn i fjor. Også med 

hensyn til organisering var det enighet om at årets julemarked var svært vellykket. Det har vært 

mange positive tilbakemeldinger, fra trinnkontakter, lærere og skoleledere. Særlig viktig var det at 

det var bedre plass–over alt. Skolen var godt involvert i forberedelsene, noe som var en stor fordel, 

siden mye allerede var på plass når FAU ankom kl. 16. Prissettingen var også bedre i år. Kick-off 

møtet med trinnkontaktene var veldig nyttig, men kunne vært enda tidligere om høsten. 

Trinnkontaktene ønsker evalueringsmøte i februar, mellom annet for å justere mengder og antall av 

forskjellige salgsobjekter.  

 

5) Økonomi 

 

6) Nytt fra ulike komiteer 



Malekurs: Ett kurs er avholdt, og det er sendt ut invitasjon til to nye kurs i vår der også 3. trinn 

inkluderes. Petra Rahm tar seg av påmeldingen til disse. 

Femtetrinnsfest: Rundt 42 av trinnets 54 familier deltok "speeddating" for familiene på femtetrinn, 

med andre ord god oppslutning. Mange hjalp til og arrangementet fikk gode tilbakemeldinger 

etterpå. Man kan lese om arrangementet på skolens nettside: 

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/krohnengen-skole  

Lærer Kari Storum og Randi Johannesen skal kjøpe instrumenter før jul, men kursene i 

lydkomposisjon blir holdt etter jul. 

FAU planlegger å søke om nærmiljømidler når disse utlyses neste år. Fristen har pleid å være i mars. 

Dette bør være FAU sitt prosjekt, ikke kulturgruppens. Alle kan komme med forslag til aktiviteter som 

FAU bør søke om midler til på møtet i januar. Gerd-Helene håper at noen kan ta over for henne og 

stå for neste års søknad. 

 

7) Evt. 

Det ble reist spørsmål om skolens politikk når det gjelder bruk av resultat fra nasjonale prøver og 

informasjon om resultat fra disse til foreldre. Dette bør opp som egen sak i et senere FAU-møte, hvor 

rektor kan orientere. 

Det har etter sigende forekommet trafikkuhell utenfor Eventyrskogen. Trafikksikkerheten her bør 

vurderes. I det hele tatt bør spørsmålet om trafikksikkerhet både ved Eventyrskogen og Krohnengen 

holdes varmt. Trafikkgruppen følger opp, ser hva FAU har gjort tidligere, og hva som eventuelt kan 

gjøres mer. 

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/krohnengen-skole

